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11ورزش a r m a n m e l i . i r

 ناصر ابراهیمی 
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

  نایب قهرمانی نوجوانان  
والیبال در آسیا

ایسنا: تیم ملی والیبال نوجوانان ایران با 
شکست مقابل ژاپن نایب قهرمان آسیا شد. 
تیم های ملی والیبال ایران و ژاپن در فینال 
قهرمانی آسیا به مصاف هم رفتند که در پایان 
ژاپن با پیروزی مقابل ایران به قهرمانی آسیا 
دست پیدا کرد و تیم ایران هم نایب قهرمان 
شد. تیم ایران در ست اول این دیدار ۲۵ بر 
۲۲ مغلوب حریف خود شد. بازی در ست 
دوم پایاپای پیش رفت اما در نهایت این ژاپن 
بود که ۲۵ بر ۲۲ پیروز شد. ملی پوشان  از 
نظر روحی تضعیف شده بودند در ست سوم 
عملکرد خوبی نداشتند و از حریف عقب 
افتادند و هرچند در لحظاتی بازی را به تساوی 
کشاندند، اما در نهایت ۲۵ بر ۲۳ شکست 
خوردند. حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان 
و محمدرضا پولادگر؛ معاون قهرمانی وزارت 
ورزش هم در سالن حضور داشتند. این مسابقه 
به میزبانی سالن فدراسیون والیبال برگزار 
شد و تماشاگران زن و مرد نیز برای حمایت 
تیم ایران در سالن حضور داشتند.  ایران با 7 
دوره قهرمانی پرافتخارترین تیم در قهرمانی 
نوجوانان آسیاست، اما در ۲ دوره گذشته این 

مسابقات ژاپن قهرمان شده است. 

قرارداد بازیکنان لیگ برتر در فصل جدید 
با افزایشی قابل توجه همراه شد. حمید 

درخشان در این خصوص صحبت کرد. 
   در مورد افزایش سقف قراردادها چه 

نظری دارید؟
 مهم ترین معضلی که به فوتبال ایران 
آسیب زده، فقدان اقدامات کارشناسی دقیق 
است. در هنگامی که قراردادها منعقد می شود 
نمی توان برای آنها سقفی تعیین کرد، اما 
وجود کارشناسان فنی و صاحب علم آنالیز 
فوتبال در باشگاه ها باعث می شود تا روی 
بازیکنان قیمت گذاری درستی شود که دارای 
مبنا و اساس است. البته که لزومی ندارد تا 
یکایک باشگاه ها نرخ یکسانی روی ارزش یک 
بازیکن بگذارند چون نگاه  علمی متغیر بوده و 
اختلاف نظر کاملا طبیعی است اما این موضوع 
باعث خواهد شد تا مبالغی که روی بازیکنان 
گذاشته می شود دارای حد و حدودی منطقی 
شود. مدیر برنامه های بازیکنان با باشگاه های 
مختلفی ارتباط می گیرند و قیمت هایی را 
روی بازیکنان خود می گذارند که از نگاه 
بسیاری از فوتبالی ها هم بالاست. با این حال 
اگر باشگاهی مخالفت کند ایجنت ها که تبحر 
و ارتباط لازم را در کارشان دارند به راحتی 
سراغ باشگاه دیگری می روند تا مذاکره کنند. 
فشاری که هواداران تیم های مطرح به تیمشان 
می آورند در افزایش قیمت ها تاثیر دارد چون 
رقابت نابرابری میان باشگاه ها ایجاد می شود 
و در نهایت بازیکن به باشگاهی می رود که 
شرایط مالی مدنظرش را بهتر از دیگر رقبا 

تامین کرده باشد. 
  با این تفاسیر مدیران نقش مهمی در 

افزایش قیمت بازیکنان دارند!
 وقتی در وهله اول کادر مدیریت باشگاه ها 
دلسوزی نمی کنند و گامی برای تشکیل 
کمیته آنالیز کیفی بازیکنان بر نمی دارند 
تعیین  برای  عمل  آزادی  هم  ایجنت ها 
قیمت دارند، چون روی هنر نمی توان قیمت 
گذاشت. در این زمینه فدراسیون دخیل 
نیست و نمی تواند باشگاه ها را مجاب کند تا با 
استفاده از کارشناسان قیمت گذاری منطقی 
روی بازیکنان صورت گیرد. صندلی لرزان 
مدیران به خاطر توجه بیش از اندازه به نتیجه 
تیم هاست و آنها برای آنکه رزومه بهتری برای 
خود ثبت کنند و عمر مدیریت شان بیشتر 
شود در نقل وانتقالات مبالغ را تأیید می کنند 

تا جایگاه شان مستحکم تر  شود.

خارج ازمستطیل سبز

 حمید درخشان: 
 صندلی لرزان مدیران 
در افزایش قراردادها 

موثر است

خبــــــر
  رئیسی که 50 رأی بگیرد 

قوی نیست
علیرضا اسدی در گفت وگو »فارس«، 
درباره اینکه با توجه به اعتقاد برخی مبنی بر 
غیررقابتی بودن فضای انتخابات 8 شهریورماه 
فدراسیون فوتبال، آیا مجمع می تواند خواستار 
تعویق انتخابات شود، اظهارداشت: اعضای 
مجمع چنین اختیاری دارند که با رأی ندادن 
خود انتخابات را ملغی کنند. یک فرد نمی تواند 
با 10 یا ۲0 رأی رئیس فدراسیون شود و نیاز 
به رأی اکثریت اعضای مجمع یعنی بیشتر 
از ۵0 درصد اعضا دارد. وی افزود: ۵0+1 
رأی بین 89 عضو مجمع یعنی حداقل 46 
نفر باید به یک نامزد رأی بدهند. اگر فردی 
برای ریاست فدراسیون ۵0 رأی بیاورد یعنی 
رئیسی قوی نیست و دست کم برای رسیدن 
به مقبولیت و اقتدار لازم باید حدود 6۵ رأی 
داشته باشد. انتخابات فدراسیون هم مانند 
انتخابات مجلس و ریاست جمهوری می ماند 
و فردی که می خواهد رئیس شود، باید رأی 
بالایی بیاورد تا بتواند همگرایی ایجاد کند. اگر 
فردی رأی پایینی داشته باشد ناتوان است و 

نمی توان این همگرایی را ایجاد کرد. 

بدهی سنگین؛ نتیجه مدیریت »تاج«!

                  مذاکره کی روش 
یکی از شایعاتی حضور کی روش در کشور مصر 
مذاکره با باشگاه الاهلی است. فرج عامر خبرنگار 
مصری اعلام کرد الاهلی با مربیان سرشناس زیادی 

از جمله کی روش وارد مذاکره شده است.

                قهرمان 47 ساله  
47 ساله کشورمان در لیگ برتر جاده   رکابزن 
دوچرخه سواری مردان به عنوان نخست دست یافت. در 
پایان  مرحله سوم لیگ برتر جاده آقایان حسین عسگری، 
رکابزن 47 ساله از تیم هورسان به مقام نخست دست یافت.

                              تصمیم
محمد انصاری که به تازگی 31 ساله شده به اعتقاد 
خودش از نظر جسمانی مشکلی برای ادامه فوتبال و 
حضور دوباره در مستطیل سبز ندارد، اما از طرف دیگر 

او می تواند به مربیگری نیز بپردازد. 

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: باشگاه استقلال نام مهاجم خود را از لیست 
این تیم برای بیست ودومین دوره مسابقات فوتبال لیگ برتر 
باشگاه های کشور خارج کرده است. استقلال تلاش 
کرد با ارسلان مطهری، مهاجم این تیم به توافق برسد و 
قراردادش را فسخ کرده یا به صورت قرضی به تیم دیگری 
بدهد، اما مهاجم استقلال راضی به این کار نشد. باشگاه 
استقلال در نامه ای به سازمان لیگ ضمن ارائه لیست 
بزرگسالان این تیم، نام مطهری را از لیست خارج کرد. 
به این ترتیب، مشکلی برای ثبت قرارداد سیاوش یزدانی 
وجود ندارد. البته باشگاه استقلال موظف است طبق 
قراردادی که با مطهری بسته بود، حق و حقوق این 
بازیکن را به طور کامل بپردازد. مطهری نیز طبق قرارداد 
در تمرینات شرکت می کند تا جریمه ای متوجه او نشود، 
اما تا نیم فصل بدون تیم خواهد بود. همچنین کاوه رضایی 
به دلیل اینکه تحت قرارداد با باشگاه شارلوای بلژیک است 
احتمالا برای اینکه بتواند قراردادش را با استقلال ثبت کند، 
باید بازیکن آزاد باشد. این بازیکن که دنبال گرفتن اقامت 
در کشور بلژیک است نتوانست کارهای اداری اش را انجام 
دهد و وضعیت ثبت قراردادش با باشگاه استقلال همچنان 

نامشخص باقی مانده است. 

  لوکامودریچ که فصل گذشته، فصل فوق العاده ای را 
با رئال مادرید سپری کرد، به این تیم برای کسب قهرمانی 
در رقابت های لالیگا و لیگ قهرمانان اروپا کمک کرد، اخیرا 
قراردادش با این باشگاه اسپانیایی یکساله تمدید شد و 
خود را تا پایان ماه ژوئن ۲0۲۳ به کهکشانی ها متعهد کرد. 
این هافبک کروات که تابستان ۲01۲ از تاتنهام به جمع 
سفیدپوشان مادریدی پیوست، به نظر می رسد این آخرین 
فصل حضورش در جمع کهکشانی ها است و رئالی ها خود 
را آماده ایجاد تغییر و تحولات جدید در خط میانی خود 
می کنند. روزنامه اسپانیایی »مارکا« چاپ مادرید با اننشار 
گزارشی مدعی شد؛ چیزی که تا به این لحظه مشخص 
است، این است که این آخرین فصل حضور لوکامودریچ 
در رئال است و این هافبک ۳6 ساله همیشه اولویتش 
بازنشستگی با پیراهن رئال بوده است. پیش از این اخباری 
منتشر شده بود مبنی بر اینکه تونی کروز ۳۲ ساله هم قصد 
دارد با منقضی شدن قرارداد فعلی اش در پایان فصل جاری، 
کفش هایش را بیاویزد و با توجه به اینکه کاسمیرو هم اخیرا 
از این تیم جدا شد، می توان گفت مثلث طلایی خط میانی 
رئال مادرید به پایان خود نزدیک شده است. کارلو آنچلوتی 
سرمربی ایتالیایی رئال مادرید که پس از برتری 4 بر یک 

در خانه سلتاویگو در چارچوب هفته دوم 
لالیگای اسپانیا درباره حرکت هواداران 
که ایستاده مودریچ را تشویق کرده بودند، 
گفته بود: من فکر می کنم همه هواداران در 

سراسر جهان باید لوکا را تشویق کنند. 
به عنوان یک هوادار، فقط برای 
دیدن بازی مودریچ حاضر به خرید 
بلیت هستم. تاکنون در 4۳8 بازی 
کهکشانی ها را همراهی کرده و 
آمار ۳1 پاس گل و 7۲ پاس گل را 
از خود برجای گذاشته است. این 
هافبک کروات در این مدت به 
رئال مادرید برای کسب ۲1 جام 
مختلف از جمله سه قهرمانی 
در لالیگا و پنج قهرمانی در 
کمک اروپا  قهرمانان   لیگ 

 کرده است.

 بیــن المــلل

 ادامه حاشیه های نامزد ریاست فدراسیون فوتبال 

تاج؛ کی روش و  فولاد مبارکه! 

صادق ورمزیار در مورد پیروزی استقلال مقابل ملوان 
در هفته دوم لیگ برتر، اظهارداشت: کسب سه امتیاز این 
بازی اتفاق خیلی خوبی بود. توانستیم خودمان را در جدول 
نگه داریم و از نظر روحی- روانی هم تیم را حفظ کنیم. 
وی افزود: استقلال باید در مالکیت توپ و استفاده از آن 
بهتر عمل کند. در نیمه اول بازی با ملوان بازهم دیدیم 
که مشکل وجود دارد. دوباره روی برخی نقاط ضعف به 
همان شکلِ هفته اول، گل خوردیم. در فاز دفاعی، چه 

دفاع فردی و چه دفاع تیمی باید قوی تر عمل کنیم، ولی 
در نیمه دوم به هرحال با ورود بازیکنانی مانند رضاوند و 
مهدی قائدی روی حرکات و خلاقیت های فردی به گل 
رسیدیم. کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد ساپینتو 
و روند حرکتی استقلال در بازی های پیش رو، عنوان کرد: 
هنوز زود است در مورد ساپینتو صحبت کنیم. الان در مورد 
تیمی صحبت می  کنیم که روی خلاقیت فردی توانست 
نتیجه بگیرد. در کار گروهی و هماهنگی هنوز آنچه که 

باید را از استقلال ندیده ایم ولی امیدواریم که این اتفاقات 
در تیم بیفتد. لازمه به وجودآمدن این شرایط این است که 
بازیکنانی به تیم اضافه شوند که بتوانند خلأ ها را پرکنند یا 
در جابه جایی های درون تیمی بتوانند مشکلات را مرتفع 
کنند. مدافع اسبق استقلال در مورد ترافیک زیاد بازیکن در 
خط حمله، اظهارداشت: قصد ندارم به عنوان مخالف صحبت 
کنم که حساسیت به وجود بیاید و برخی موضع بگیرند، 
اما به هرحال تیم خلأهایی دارد که هنوز پر نشده است. 
ان شاءا... این مشکلات زودتر برطرف شوند. هماهنگ کردن 
تیم برای ساپینتو کار سختی است، اما بازیکنانی حضور 
دارند که او بتواند فعلا تا نیم فصل آنها را جابه جا و در 

پست هایی که لازم است استفاده کند. 

صادق ورمزیار: 

استقلال با خلاقیت فردی به گل رسید

دراگان اسکوچیچ: 

نمی توان جنبه سیاسی دیدار با آمریکا را نادیده گرفت! 
نشریه کروات vecernji مصاحبه ای با اسکوچیچ سرمربی 

تیم ملی کشورمان انجام داده که در ادامه آن را می خوانید.
  شایعات زیادی وجود داشت که شما تیم ملی ایران را 
ترک می کنید. با این حال، به عنوان سرمربی ابقا شدید و 
خیلی زود قرار است، بازی های آماده سازی برگزار شود.

به طورکلی، من کسی هستم که زیربار خود بزرگ بینی 
نمی روم و بعداز انجام یک کار خوب انتظار فرش قرمز را داشته 
باشم، اما حداقل انتظار احترام دارم. چون مشخص است من 
هم شایستگی حضور در این جام جهانی را دارم. افرادی هستند 
که برای منافع مختلف و شخصی سعی می کنند هر کاری را 
که تاکنون انجام داده ام را بی ارزش بخوانند. وجه مشترک همه 
آنها هم این است که در برابر واقعیت ها و اتفاقاتی که رقم خورده 
مقاوم هستند. آنها در تمام مراحل مقدماتی جام جهانی سعی 
کردند درگیری ایجاد کرده و از این طریق برای تیم ملی مشکل 

ایجاد کنند. 
  ایران پس نتایج ضعیف »مارک ویلموتس« در چهار 
بازی اول مقدماتی جام جهانی شما را به عنوان سرمربی 
خود برگزید و شما توانستی در 18 بازی رکورد 15 برد، 

یک تساوی و دو باخت را ثبت کنی و تیم ملی 
را به مقام اول گروه مقدماتی جام جهانی 

برسانی. چقدر فشار را احساس کردید؟
اوایل کارم واقعا سخت بود، تیم تحت فشار 
زیادی بود، به دلیل نتایج بد قبلی اجازه نداشتیم 
در مسابقات بعدی مقدماتی امتیازی از دست 
بدهیم. خیلی ها قبلا از اینکه کار را شروع کنیم 
ما را حذف شده دانستند. به نظرم شناختم 
از بازیکنان، شرایط و روحیات بازیکنان 
کمک کرد و بازیکنانم نشان دادند که در 
یک موقعیت استرس زا می توانند ثبات و 
شخصیت بالایی از خود نشان دهند. در 
تلاطم و طوفان همه باهم آرامش را هدف 

گرفتیم.
  چه انتظاری از بازی با آمریکا 
دارید؟ با توجه به اینکه تنش سیاسی 
و تعصب زیادی بین 2 کشور در صحنه 
سیاسی وجود دارد، چگونه بازیکنان را 

برای آن بازی آماده خواهید کرد؟
نمی توانیم اهمیت سیاسی این مسابقه را نادیده بگیریم. 
مطمئنم بازیکنانم برای آن بازی انگیزه بالایی خواهند داشت 
زیرا برای همه در ایران نتیجه این بازی اهمیت زیادی خواهد 
داشت. نکته کلیدی این است که نحوه کنترل احساسات و 

نحوه تمرکز بازیکنان بر روی خود بازی باشد.
  ایران هرگز از مرحله گروهی جام جهانی صعود 
نکرده است. آیا در ایران این توقع وجود دارد که شما و 
تیم ملی برای اولین بار به مرحله بعدی صعود کنید؟ 
آیا از قبل فشاری روی شما وجود خواهد 

داشت؟
 البته چنین انتظاراتی وجود دارد زیرا 
همان طور که گفتید ایران هنوز تجربه صعود 
از مرحله گروهی را ندارد. توقع من هم این 
است که به این سمت و صعود حرکت 
کنیم، اما مشخص است که در این نگاه 
باید هم واقع بین باشیم و هم فروتنی داشته 
باشیم. این تنها راهی است که می توانیم 
به بالاترین سطح ممکن برسیم. بعداز 
حضور در جام جهانی که هدف اصلی ما 
بود، می خواهیم این هدف را تغییر دهیم و 

آن را بزرگ تر کنیم. 

سال  پنجم
شماره   1352

مهدی تاج عملکرد خوبی در 8 سال ریاست خود در 
فدراسیون فوتبال نداشته که مجددا کاندید انتخابات شده 
است. او چه تاجی بر سر این فوتبال گذاشت، جز اینکه 
بدهی های سنگینی برجا گذاشته و هدیه به مسئولان 
فیفا و AFC داد تا سمتی در این نهادهای اجرایی داشته 
باشد. تاج هیچ کاری برای فوتبال کشورمان انجام نداده که 
اکنون کاندیدای انتخابات فدراسیون فوتبال شده است.   
در 44 سال گذشته چندین رئیس فدراسیون فوتبال 
عوض شده اند و شاهد نابسامانی در فوتبال هستیم. این 
موضوع تعجب برانگیز است که چرا فوتبالمان در 44 سال 
گذشته در جام ملت ها قهرمان نشده است. امثال دادکان 
و صفایی فراهانی کنار هستند و کسانی که سررشته ای از 
ورزش و فوتبال ندارند و پرونده های حقوقی زیادی دارند 
وارد کارزار انتخابات شدند. با انتخاب مهدی تاج برای 
ریاست فدراسیون فوتبال احتمال بازگشت کی روش به 
تیم ملی فوتبال وجود دارد. کی روش در 8 سال حضورش 
در تیم ملی فوتبال کاری انجام نداد. همچنین تیم ملی 
فوتبال در دوران سرمربیگری کی روش فقط سهمیه 
جام جهانی را گرفت و به مرحله دوم این رقابت ها صعود 
نکرد. درباره اظهارات تاج مبنی بر سودآوری ۲۲ میلیاردی 
کی روش برای فوتبال ایران باید بگویم این مبلغ باید به 
باشگاه ها و بازیکنانی که در جام جهانی حضور داشتند 
داده می شد، اما سهم فیفا را به بازیکنان ندادند. اگر 
کی روش مربی خوبی بود در تیم ملی مصر باقی می ماند. 
او 8 سال سرمربی تیم ملی بود اما تیم ملی ما به مرحله بعد 
جام جهانی صعود نکرد. مهره های خوبی در فوتبال داریم 
اما دلالان در فدراسیون فوتبال و باشگاه ها رخنه کردند و 
مانع حضور افراد شایسته در فوتبال کشورمان هستند. 
ویلموتس فقط چند ماه سرمربی تیم ملی فوتبال بود و 
نتایج ضعیفی هم با او کسب کردیم اما الان فدراسیون 
فوتبال باید 4 میلیون یورو به او بپردازد. تاج یکی از مقصران 
عقد قرارداد با ویلموتس است، اما او خود را مقصر نمی داند 
و بیان می کند که حقوقدانان هم نمی توانند از قرارداد 

ویلموتس ایراد بگیرند. 
 

آرمان ملی: »مهدی تاج« که پس از ماجرای »ویلموتس« 
به دنبال بازگشت به فدراسیون فوتبال است اعلام کرده در 
صورت ریاست مجدد، شرایط حضور کی روش را فراهم می کند. 
وی البته به گزارش تحقیق و تفحص از فولادمبارکه نیز واکنش 

نشان داد. 
  کی روش؟

 مهدی تاج درباره قرارداد مارک ویلموتس و صدور رأی 
دادگاه حمکیت ورزش که خسارت زیادی روی دست فوتبال 
کشورمان گذاشت، اظهارداشت: صحبت شده »ویلموتس« 
مربی تراز اولی نبوده است. سندی دارم مربی نوزدهم جهان 
و سرمربی تیم ملی بلژیک بود و مربی ناشناخته ای نبود. وی 
افزود: مبلغ قراردادش در سال ۲014 با فدراسیون بلژیک 
یک میلیون و 400 هزار یورو بود. او را در سال ۲019 با دو 
میلیون و ۲00 هزار یورو به کشورمان آوردیم. مربی آوردن به 
ایران مقداری سخت است. قراردادش با ساحل عاج هم 900 
هزار یورو بود. کارلوس کی روش قراردادش با ما یک میلیون و 
400 هزار یورو بود نتیجه خوبی گرفت و با کلمبیا سه میلیون 
دلار قرارداد بست. در آنجا هم نتیجه نگرفت و او را بیرون کردند. 
سپس از فدراسیون مصر یک میلیون دلار گرفت. رئیس اسبق 
فدراسیون فوتبال در خصوص اینکه این مبلغ برای کی روش 
قابل توجیه است، اما وقتی ویلموتس در ساحل عاج آن نتیجه 
را گرفت نباید با او چنین قراردادی را می بستند، توضیح داد: 
ویلموتس مربی نوزدهم دنیا بود، کی روش هم در کلمبیا و مصر 
نتیجه نگرفت اما اکنون خیلی ها دنبالش هستند. موضوع بعدی 
در مورد قرارداد ویلموتس است، این قرارداد درست و بسیار 
خوب است. هیچ حقوقدانی تاکنون نیامده به ما بگوید این 
قرارداد ایراد دارد. الان هم از هر کسی که می تواند و اطلاعات 

کافی دارد دعوت می کنم آن را ببیند. تاج خاطرنشان کرد: 
این پرونده در دو جا مطرح است. اگر یک حقوقدان به آن ایراد 
بگیرد آماده هستیم. دادگستری و بازرسی هم آمده و مطرح 
کرده اند که در این قرارداد اهمال شده است. من در مورد آن 
نیز صحبت خواهم کرد. خود ما درخواست رسیدگی کردیم و 
جواب هم می دهیم، اما بحث در رسانه ها و به مردم متصل کردن 
خیلی درست نیست. اگر چیزی وجود دارد به خود ما بگویند تا 
جواب بدهیم. وی در خصوص اینکه منظورش از کلمه متصل 
به مردم چیست، توضیح داد: سه سال است صداوسیما در 
مورد قرارداد ویلموتس صحبت می کند؛ دست کم یک نماینده 
مجلس را سراغ دارم که نزدیک به 160 بار در مورد این قرارداد 
در تلویزیون و رادیو صحبت کرده است. تقریبا هر سه روز یکبار. 
اگر ایرادی وجود دارد به خود ما بگویید. غیراز اینکه اشتباه 
است. اکنون هم صداوسیما کار بسیار خوبی کرد و با دعوت از 
من خواست در مورد این قرارداد صحبت کنم. تاج در خصوص 
اینکه دستاوردهایی که کی روش کسب کرد، ممکن بود محقق 
نشود همان گونه که در دوره ویلموتس این اتفاق نیفتاد، گفت: 
)تاج در این لحظه خطاب به مجری برنامه گفت اگر درگوشی 
شما چیزی می گویند بگویید اندکی صبر کنند تا حرفم را بزنم(  
درآمد کی روش برای ما ۲۲ میلیون دلار بود، اما ویلموتس 
این درآمدزایی را نداشت. اگر در بازی با عراق دقیقه 94 گل 
نمی خوردیم او همین الان سرمربی ما بود. فوتبال همین است. 
کی روش یک مربی بسیار زبردست و عالی است اما در کلمبیا 

نتیجه نگرفت و اخراج شد. 
  ماجرای فولاد 

نامزد ریاست فدراسیون فوتبال درباره مطالب اخیری که 
علیه وی در مورد اعاده به خدمت پس از ارائه گزارش تحقیق 

و تفحص مجلس شورای اسلامی درباره گزارش های مالی که 
به تازگی از شرکت فولاد مبارکه منتشر شده، جوابیه ای به شرح 
زیر صادر کرد: در شرایطی که متاسفانه بی اخلاقی و بی تقوایی 
در نشر اکاذیب توسط جریانی هدفمند شدت بیشتری گرفته 
و روزی نیست که تهمتی ناروا با اغراض مشخص به سطح 
افکار عمومی پمپاژ نشود، برخود وظیفه می دانم درباره یکی از 
آخرین دست پخت های این جریان نکاتی چند را با مردم عزیز 

در میان بگذارم. 
1- در گزارش ۳00 صفحه ای تحقیق و تفحص مجلس محترم 
شورای اسلامی فقط یکبار درباره اعاده به خدمت اینجانب به نام 
بنده اشاره شده و هیچ بند و ماده دیگری درارتباط با من نیست. 
۲- اصل ماجرا به ماجرای تصویب و ابلاغ قانون منع 
به کارگیری بازنشستگان در روزهای پایانی شهریور 1۳97 
باز می گردد. در آن زمان به جهت دفاع از تمامیت کیان فوتبال 
و مهم تر از آن، تمکین از قانون مصوب مجلس شورای اسلامی 
درخواست اعاده به خدمت خود را تسلیم وزیر محترم وقت 
ورزش وجوانان کردم و پس از طی مراحل اداری با استناد به ماده 
60 قانون خدمات رسانی به ایثارگران، با این درخواست موافقت 
شد تا فوتبال ملی و فدراسیون فوتبال در آستانه جام ملت های 
۲019 دچار آسیب نشود. این در شرایطی است که این موضوع 
در سطح کلان دولت و در چارچوب روابط بین دستگاهی دو 
وزارتخانه پیگیری شده و مقام درخواست کننده و تایید کننده، 
مجاز و مختار به پذیرش یا رد این موضوع بودند و اینجانب 
کوچک ترین دخل و تصرفی در این درخواست نداشتم. چنانچه 
مطابق نامه شماره 17۳7/100/97به تاریخ ۲4 آبانماه 97 
جناب آقای دکتر سلطانی فر، وزیر محترم وقت ورزش وجوانان 
و موافقت جناب آقای رحمانی، وزیر محترم وقت »صمت« در 
نامه شماره 9۵44/1/۲0000 به تاریخ ۲1 آذرماه 97 با این 
درخواست موافقت شده و تا پیش از استعفا از فدراسیون نیز 

جاری بوده است. 
۳- آنچه درباره دریافت مبالغی نیز در گزارش تحقیق و 
تفحص مجلس محترم شورای اسلامی آمده، درواقع مبلغی 
است که بابت حقوق ۳ سال دستمزد اینجانب است که حتی در 
صورت دریافت حقوق بازنشستگی به عنوان یک حق اکتسابی 

باید به بنده پرداخت می شد. 
4- روشن است و تردیدی ندارم در هفته جاری و روزهای 
باقیمانده تا برپایی انتخابات فدراسیون فوتبال همین گروه 
جریان ساز که مردم با آنان آشنایی کامل دارند، سیل تهمت های 
تازه را علیه اینجانب طرح خواهند کرد. لذا ضمن تشکر از 
همراهی صمیمانه مردمی پس از مصاحبه ام در شبکه خبر 
سیمای جمهوری اسلامی ایران، جهت احترام به افکارعمومی 
تمامی موارد تازه ای که توسط جریان هدفمند در روزهای آتی 
طراحی می شود را پاسخ می دهم و در زمان مقتضی درباره اهداف 

و پشت پرده این جریان سخن خواهم گفت. 


